
   

Vragen Commissie Ruimte 19 januari 2024  

Vragen Mascha Boone (BBB), over Brief GS van 28 november 2023 over Natura 2000-Beheerplan Kop van Schouwen - 
383968, agendapunt 6 

 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  

1. Is er al eens onderzoek gedaan naar de mogelijkheid om een eigen schaapskudde in De 
Kop Van Schouwen te laten lopen? 
 
Momenteel lopen er runderen en pony’s permanent en een incidentele schaapskudde die 
extern gehuurd word. 
De schapen worden ingezet omdat de andere grazers de uitheemse en woekerende 
Amerikaanse Wolfskers niet eten. 
Dit gebied is 2200 ha groot en wij denken dat een eigen schaapskudde hier goed zou 
floreren. 

Nee.  
 
Het inzetten van schapen voor het afgrazen van o.a. Amerikaanse 
vogelkers is slechts tijdelijk in gerichte deelgebieden nodig en daarvoor is 
inhuur toereikend. De inzet van schapen gebeurt als na-beheer 
(onderdeel van een herstelmaatregel) na het mechanisch verwijderen van 
Amerikaanse vogelkers. De schapen eten de nieuw opkomende 
zaailingen. Daarna is de inzet van schapen en een schaapskudde niet 
meer nodig.  




